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Mötesprotokoll från Samrådsmöte ÄFO 6   2024-06-03, kl 18.00-20.30 
 
Plats: Svensbygds Missionshus, Nydala 
 

1. Mötets öppnande (Maria)  
Älgförvaltningsgruppens ordförande Maria Sporre hälsar välkommen. 
 
 
2. Val av sekreterare 
Kjell Fransson valdes till sekreterare för dagens möte. 
 
 
3. Kort presentation av deltagarna 
Av de närvarande är 2 endast markägare, 8 är endast jägare och övriga 8 är både markägare och 
jägare. Samtliga 18 närvarande presenterade sig kort. 
Närvarolista bifogas protokollet (bilaga 1). 
 
 
4. Presentation Håkan Dunberg, Eksjö 
Håkan Dunberg från Eksjö gjorde en presentation över älgstatistik och fakta om älgförvaltning. 
Under presentationen ställdes frågor och en diskussion fördes mellan föredragshållaren och 
övriga närvarande. 
 
 
5. Avstämning älgjakten 2022-2024, spillningsinventering 2024 och ÄBIN  
Ordföranden redovisar kort resultatet av älgavskjutning i förhållande till 3-årsplan, kalvvikter, 
älgobs 2023, Äbin 2024 m m.  
 
 
6. ÄFO-plan 2024-2026 
En diskussion bland närvarande sker avseende lämplig nivå på älg i vinterstam men också hur 
avskjutning ska genomföras och hur kvaliteten på älgstammen ska kunna förbättras. Förslag 
framförs om en ökad andel kalv som ska skjutas, upp emot 65% av de som skjuts. 
Synpunkt på att älgstammen i vinterstam bör uppgå till 7,5 älg per 1000 ha framförs. 
Även förslag om hänsyn till att en framtida vargetablering kan komma att ske bör tas. 
De närvarande enas om att ett avstämningsmöte ska hållas måndagen den 28/10 för att stämma 
av hur älgstammen upplevs antalsmässigt och kvalitetsmässigt under den inledande jakten under 
hösten. 
När den nya ÄFO-planen är antagen av älgförvaltningsgruppen skickas denna tillsammans med 
instruktioner för upprättande av älgskötselplaner ut till respektive älgskötselområde. Förslag till 
älgskötselplaner ska lämnas in till älgförvaltningsgruppen senast 10/8. 
Älgförvaltningsgruppen kommer att skicka ut rekommendationer inför höstens jakt. 
 
 
7. Övrigt 
Diskussion fördes om hur kvaliteten på älgstammen ska förbättras i förhållande till 
fodertillgången. 
Älgförvaltningsgruppen trycker hårt på att målen i de mål som sätts i planen ska uppnås.I de 
områden som har störst betesskador kan avlysningsjakt användas. 
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8. Mötets avslutande  
Ett tack framförs till föreläsarna Håkan Dunberg för hans medverkan i dagens möte. 
Ordföranden förklarar mötet avslutat. 

Sekreterare/protokollförare 
Kjell Fransson 

Granskare 
Protokollet har lästs igenom och godkänts av justeringsperson/ordföranden 

Maria Sporre 
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